
PROTOKÓŁ Nr 71.2018 

z posiedzenia Komisji Budżetowej i Inwestycji 

z dnia 25 stycznia 2018 r. 

 

1. Bogdan Jusiński – Przewodniczący 

Obecni: 

2. Mirosław Sobczak – Zastępca Przewodniczącego 

3. Stanisław Kielak – Członek Komisji 

4. Włodzimierz Fydryszek – Członek Komisji 

5. Grażyna Krupa - Członek Komisji 

6. Adam Wojtyra – Członek Komisji 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła Pani Renata Duraj  Z-ca Kierownika Wydziału 

Inwestycji 

Otwarcie posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński witając 

wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji w dniu 25 stycznia 2018 r. proponując 

następujący porządek: 

1. Omówienie zatwierdzonego budżetu Gminy Tłuszcz na 2018 rok. 

2. Sprawy różne. 

3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1 

Pan Przewodniczący Bogdan Jusiński przedstawił najważniejsze inwestycje 

zaplanowane w budżecie Gminy Tłuszcz na 2018 rok. Jako najistotniejsze 

wymienione zostały:  

1. Budowa wiaduktu w mieście Tłuszcz, która będzie omówiona w późniejszej 

części posiedzenia Komisji.  

2. Budowa targowiska miejskiego, w którego skład wejdą hala handlowa, 

utwardzenie pod stoiska handlowe, parkingi, drogi dojazdowe, sanitariaty, 



kanalizacja sanitarna, oświetlenie oraz sieć wodociągowa. Zakończenie wyżej 

wymienionych prac planowane jest na wrzesień 2018 roku.   

3. Projekt odnawialnych źródeł energii dofinansowany z Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w kwocie 8 371 254,36 zł.  

4. Rozpoczęcie budowy wodociągu w miejscowości Jasienica na łączną kwotę 

4 092 496,64 zł.  

5. Zakończenie budowy etapu ulicy Wołomińskiej w miejscowości Jasienica wraz 

z wodociągowaniem tego odcinka.  

6. Dofinansowanie w formie dotacji z Funduszu Rozwoju Regionalnego dla 

miejscowości Miąse oraz Jasienica o łącznej wartości 2 257 000 zł.   

7. Dofinansowanie w formie dotacji z Programu Operacyjnego Infrastruktury  

i Środowiska w kwocie 8 187 750,37 zł na budowę sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej na osiedlu Norwida - Klonowa w Tłuszczu. Koszt całości 

przedsięwzięcia wynosić będzie 15 313 679 zł, z czego reszta funduszy 

pozyskana będzie ze środków własnych gminy.  

8. Budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Jasienica. Zostało wykupione 

9,5 ha ziemi pod inwestycję. Gmina ma starać się o dofinansowanie.  W tym 

miejscu dziękujemy mieszkańcom za możliwość wykupienia gruntów. 

9. Budowa odcinka sieci wodociągowej w miejscowości Kozły o wartości  

70 000 zł. 

10. Dofinansowanie ze środków Powiatu na budowę chodników  

w miejscowościach Jaźwie, Kozły oraz Miąse w wysokości 600 000 zł. 

Pozostała część funduszy pochodzić będzie ze środków własnych Gminy. 

11. Budowa ulicy Przejazdowej w Tłuszczu. Koszt 170 000 zł.  

12. Budowa chodnika przy ulicy Leśnej w Tłuszczu. Koszt 20 000 zł. 

13. Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w miejscowości Pólko. 

14. Budowa oświetlenia ulicznego w ulicach Truskawkowej oraz Jarzynowej  

w Tłuszczu. Koszt 50 000  zł.  

 

 

 



Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński i pozostali Członkowie poprosili  

o dokładniejsze omówienie inwestycji realizowanej w miejscowości Pólko.  

W związku z tym zaproszono osobę zajmującą się tym przedsięwzięciem w celu 

odpowiedzenia na pytanie na jakim etapie rozstrzygnięty został przetarg.   

 

Na posiedzenie dołączyła Pani Renata Duraj Pracownik Urzędu Miejskiego  

w Tłuszczu. 

W odpowiedzi podano informację, że przetarg rozstrzygnięto, a wszelkie umowy  

i dokumenty są już przygotowane. Koszt inwestycji to 1 476 000 zł. Inwestycja 

obejmuje zarówno kanalizację jak i wodociąg. 

Następnie Członkowie komisji mieli pytania, co do kolejnej inwestycji jaką jest 

budowa targowiska miejskiego. W odpowiedzi podano informację, że przetarg został 

rozstrzygnięty, a umowy i dokumenty zostały podpisane.  

 

Wywiązała się dyskusja na temat budowy targowiska. 

 

Członek Komisji Stanisław Kielak zapytał również o sprawy związane  

z odnawialnymi źródłami energii.  

 

Pani Renata Duraj poinformowała, że przetarg na dostawę i montaż został już 

ogłoszony. W kwestii dofinansowania nic nie uległo zmianie. Wszystko odbywać ma 

się na wcześniej przedstawionych zasadach.  

 

Członek Komisji Adam Wojtyra zwraca uwagę również na terminy realizacji 

wykonawcy, bo po podpisaniu umowy firmy ociągają się z pracami, czas ucieka, 

warunki atmosferyczne się zmieniają. 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego podkreśliła, że realizacją i kontrolą zajmuję się inny 

wydział i inne osoby odpowiedzialne za to. 

 

 



Członek Komisji Grażyna Barbara Krupa poruszyła sprawę planowanej inwestycji   

na osiedlu Klonowej -Norwida w Tłuszczu – budowa sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej. Radna zasugerowała, iż podczas planowanego na ten rok etapu 

drugiego, należałoby wdrożyć odpowiednie procedury weryfikujące już na etapie 

tworzenia umów z wykonawcami, aby wyeliminować wszelkie nieprawidłowości, 

które mogą wystąpić podczas realizacji inwestycji.  

 

Pani Renata Duraj poinformowała, że Urząd Miasta Tłuszcz ze swojej strony dopełnił 

wszelkich formalności w tej sprawie, warunki są zaostrzone, a po podpisaniu umowy 

nadzór przejmuje inny wydział i inne osoby odpowiedzialne, nie chciałabym wchodzić 

w czyjeś kompetencje. 

 

Pomiędzy Członkami Komisji nawiązała się dyskusja na temat możliwych przyczyn 

nieprawidłowości i niedociągnięć przy planowanych przedsięwzięciach.  

 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński zwrócił uwagę na fakt, że Burmistrz 

powinien również przemyśleć sprawę systemu urlopowania pracowników Urzędu, aby 

w pierwszej kolejności były dopracowywane oraz dokańczane wszelkie projekty i 

dokumentacje planowanych inwestycji.  

 

Członkowie Komisji wyszli także z sugestią, aby zaczynać inwestycje od 

najpilniejszych obszarów uwzględnionych w planowanych przedsięwzięciach. W tym 

celu Radni mieliby informować o najważniejszych potrzebach inwestycyjnych, 

posiadając bezpośrednią wiedzę na temat tych terenów oraz znając potrzeby 

mieszkańców. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat przedsięwzięć. 

 

Członek Komisji Adam Wojtyra podał przykład budowy mostu w miejscowości Kury, 

gdzie prace przebiegają sprawnie, widać wykonywane roboty, mimo przeszkód 



atmosferycznych i nieprzewidzianych czynników. Wykonawca realizuje zadanie 

uczciwie. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat przedsięwzięć oraz szkód, których mieszkańcy 

doznają przez wyrwy i dziury na drogach gminnych. 

 

Członek Komisji Stanisław Kielak zwrócił uwagę na problem w miejscowości 

Chrzęsne. Dotyczy on niedrożnych mostków przy ulicy Zamkowej. Twierdzi, że od 

pracownika w urzędzie dostał informację, że nie ma na to środków finansowych. 

 

Członkowie Komisji włączyli się do dyskusji na ten temat w celu ustalenia sposobu 

rozwiązania tej sytuacji, a także możliwości finansowych jakie można by przekazać na 

naprawę. 

 

Wywiązała się dyskusja.  

 

Przewodniczący Bogdan Jusiński zarządził 10 min przerwy w posiedzeniu Komisji. 

 

Po przerwie nastąpiło wznowienie pracy Komisji.  

 

 

Na posiedzenie dołączył Zastępca Przewodniczącego Komisji Pan Mirosław Sobczak, 

który zwrócił uwagę na problem odśnieżania Gminy.  

W czasie dyskusji zwrócono uwagę na nieodpowiednio dopracowany harmonogram 

odśnieżania oraz złe rozplanowanie prac. 

 

Członek Komisji Grażyna Barbara Krupa poinformowała, że na innym posiedzeniu 

Komisji Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej zapewniał, że harmonogram prac 

jest przygotowany. 

 



Przewodniczący Bogdan  Jusiński przypomniał wszystkim Członkom o inwestycji 

jaką jest budowa wiaduktu w Tłuszczu. Poinformował, że przetarg został ogłoszony  

i oferty wykonawców zostały złożone. 

 

Pani Grażyna Barbara Krupa zwróciła uwagę na fakt, że obecnie warto przemyśleć 

sprawę drugiego przejścia podziemnego w Tłuszczu.  

 

Nawiązała się dyskusja na temat miejsca na tego typu przejście podziemne, podziału 

działek i ich ewentualnego kupna pod taką inwestycję oraz losów Wieży Ciśnień 

znajdującej się w Tłuszczu. 

 

Przewodniczący Bogdan Jusiński w tym momencie złożył podziękowania dla całej 

Rady oraz Burmistrza za pracę nad tworzeniem budżetu oraz całą trzyletnią 

współpracę, która odbywała się w sposób bezkonfliktowy i zgodny. Podziękowania 

także skierował do wszystkich Przewodniczących pozostałych Komisji oraz ich 

Członków, jak również do Radnych Powiatowych.  

 

Pan Stanisław Kielak zwrócił uwagę na problemy z przejazdem w miejscowości 

Mokra Wieś, po czym wywiązała się dyskusja na temat tamtejszych nieprawidłowości.  

 

Członek Komisji zgłosił również problem z wnioskami o dofinansowanie na ulicę 

Zasobną oraz ulicę Platynową w miejscowości Chrzęsne. Z jego uwag wynikło, że 

dofinansowanie powinna otrzymać ulica Platynowa, na którą składał wniosek, a nie ul. 

Zasobna, która jest robiona. 

 

Członek Komisji Adam Wojtyra podpowiedział, że może mieszkańcy złożyli wniosek 

na ul. Zasobną, który został pierwszy uwzględniony. 

 

Wywiązała się dyskusja wśród członków komisji na temat środków finansowych i ich 

pozyskiwaniu. 

 



Ad. 3 

W dniu jutrzejszym 26.01.2018r. jest posiedzenie wyjazdowe, odbędzie się wizja 

lokalna ul. Przelotowej, ul. Łącznej i ul. Kościelnej w Tłuszczu oraz ul. Zamkowej  

i ul. Platynowej w miejscowości Chrzęsne.  

 

Następne posiedzenie komisji zostanie ustalone w późniejszym terminie, który 

zostanie podany do publicznej wiadomości. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

 

Bogdan Jusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Dokument utworzony przez: Agata Sosna 
2. Data utworzenia dokumentu: 08.02.2018 r. 


